
 

 

Adresát: Pavel “ž d á r s ký , starosta MC-Prahy 19 Kbely, prostřednictví podatelny

Kbely

Věc : právo na informace

Právo na informaci od státní organizace je ústavně stanovena zákonem č.,106/ 1999 a jeho

dodatcích. Ve smyslu tohoto se obracím s níže uvedenými dotazy a to :

ad A zdravotní středisko - dokončení a předání

ad B jednosměrnost ulic — Borovnické ulice a na to navazujících ulic

ad C nepořádek ve čtvrti

Dotazující_

Narozený

Trvalé bydliště

Národnost

Doručení odpovědi na mail

 

Ad A zdravotní středisko

Bohužel všichni účastnění úřadu v této cause, počínaje zastupiteli a rady se zavázali k bobříku

mlčení. Jedinká a poslední zmínka byla o otevření střediska koncem roku, která samozřejmě

nebyla splněna bezjakýchkoliv vysvětlení. Občany udivuje, že nikdo se nenamáhal a to i jenom

„ pípnout „ , počínaje ve zprávách z radnice, kde jsou důležitostí o zkoušce z češtiny a dalších.

Rovněž udivuje, že o takové důležité zprávy na rozdíl od okolních obcí ,nejsou uveřejněny ani

v Kbeláku kde je dostatek místa, a nakonec i v debilní rubrice dotazů, které musíte jak pro žáky

pomocných škol díky aktivitě programátorů doplňovat.

Myslím, že ve Kbelích je dostatečný počet nemocných, včetně i lékařského personálu, kteří

netrpělivě čekají na otevření polikliniky (střediska). Vzhledem k tomu že peníze byly vybrány

z daních kbelských občanů (samozřejmě i díky iniciativně starosty a dalších ) mají právo vědět

kam odtekly a proč k otevření střediska doposud nedošlo. Kromě finanční náhrady od viníků,

je i otázka času kdy definitivně dojde k otevření střediska. V souvislosti s otevření je nutno

požadovat přednostní umístění personálu spadající pod organizace patřící pod zdravotní

pojišťovny, nikoli lékařského personálu rýžujících na nemocných,. Tento okruh otázek je ve

smyslu nutno v rámci ústavního práva na informace doplnit vč. konečného a skutečného

termínu .
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Ad B dořešení otázky směrnosti — ulice Borovnická

Od r. 2021 se ostudně vleče tato causa a to od různých petic až k požadavku na starostu

prostřednictvím dopravního úřadu, spadající přes policii hl. Prahy a je časově neúnosný, . Je

to otázka - my jsme úřad a Maul halten , nebo někdo mocnější tahá za provázky. ? S podivem

je, že ostatní okolní obce jsou bez takových problémů a toto promptně vyřídili.

Proč mladík-( z hlediska věku ) a dalších ,rozhodujících v obci nemohou dle návrhu

(toho omezence_) a další resoluci vytvořené tvořivým místním občanem , 5 pouze

omílaných frází anulovat a přijmout navrhnuté aktivní jednání s manžely_,

paní-a dalších. Jinak se běhá mladým a jinač šmajdavým bud s berlemi nebo vozíčkem.

A na podporu -Víte že v této části čtvrti je největší počet přestárlých a nemocných. Radnice i

dle ústavy má sloužit především dle oprávněných požadavku občanů., kteří si jíz daníjí platí.

Ad C - pořádek ve čtvrti

Po odezvánu koranonovírové epidemie došlo k všeobecné laxnosti. I ve Kbelích se projevilo

jak vúřadě, tak také i ve vymáhání úkolů - dozoru Přestala fungovat nutná spolupráce s

finanční kontrolou a dozor bez které se žádná organizace neobejde. | z tohoto důvodu proto

přestal fungovat veškerý pořádek. Při sněhu a náledí se se tak ukázaly katastrofální

nedostatky. Pár znuděných Ukrajinců nonšalantní tu a tam sporadicky rozhodili hrstičky

štěrku, místo písku nebo nemrznoucí směsi. Zlé jazyky si dělaly legraci, žejediným, upraveným

chodníkem byl před vchodem do úřadu. Vdnešní kalamitě je pro změnu ledovka, kde

obyvatele se bojí udělat krok bez pádu. Kde jsou ty doby, kdy pár důchodců stačilo posekat

trávu ,i navíc zamést listí a nepořádek a v zimě odstranit sníh na chodníků a přechodech. Nyní

je na vše řešení- pomocí s.r.o., ale bohužel schází to hlavní _kontrola.

V aleji Nymburská od podzimu poletuje listí po celé čtvrti a díky „ úklidu „ je v zimě bezplatná

možnost přijít k úrazu. Jenom jedinci mající dobrou pamět si pamatují úklid té doby... Díky

starostovi Ždárskému byl stavební dvůr plný techniky na úklid. Proč jej nevyužít pro místní

pracovniky v obci. Kdo ho má v používání, i to dle inventáře. ? Co dělá finanční komise a jak

jsou využité prostředky na zeleň , úklid ,techniku a Fin. prostředky,

Toto jsou základní 3 otázky které většina obyvatel Kbel si klade . ale jenom málo místo

televize, je ochoten dát na papír a raději bublá po straně. Bohužel kzískání požadovaných

odpovědí nebo jiné možnosti nejsou. Získat odpověd'je však někdy obtížné.

Upozorňuji že využití ústavního práva v daném termínu na odpověď , ( 15 dnů ) je pouze

vedena ve snaze zlepšit chod a život ve Kbelích ato iv dlouhodobém horizontu . Místní někteří

činitelé bohužel nevyužili práva k požadovaným informace a proto jsem musel využít této

ústavní cesty.
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